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Як і для кожного студента, роки навчання в університеті та, особливо, час 

проживання у гуртожитку, для мене залишаються найяскравішими та 

незабутніми. 

Впевнений, що коли освітній процес дозволяє задовольнити всі сторони 

особистості кожного зі студентів (а саме ТАК він і був організований у роки мого 

навчання і, сподіваюся, зараз також), то навчання сприймається не лише як 

фактаж про популяцію рамапітеків і 48 революцій у країнах Латинської Америки 

– він гармонійно формує тебе як майбутнього наставника, інтелектуала, митця. 

Особисто я, окрім «аудиторної рутини», спробував себе на безлічі сценічних 

майданчиків завдяки народному фольклорному хоровому колективу 

«ЧЕБРЕЦЬ» та участі у студентському активі, «ледь не залишився назавжди» у 

нетрях парку «Перемога», відстоюючи честь факультету на змаганнях з кросу, 

відчув азарт здорової конкуренції на Всеукраїнській студентській олімпіаді з 

політології, ну, а про гуртожитські будні, вже, вибачте, коректно промовчу… 

А, якщо серйозно, то і трудовий шлях, який я обрав ще будучи студентом 5-

го курсу і яким продовжую впевнено рухатися вже майже 15 років, є саме 

результатом «жнив» того «мудрого, доброго, вічного», що заклали в моє серце і 

душу викладачі та друзі з рідного істфаку!  

Дякую ВСІМ і рекомендую особисто! 

P.S. До речі, не так давно зрозумів для себе, що Google i Facebook – то далеко 

не мої «авторитети» в питанні пошуку нових знань, які потрібно поновлювати 

ПОСТІЙНО, відкриваючи для себе все нові й нові горизонти. Тому, знаючи 

рівень та клас своєї alma mater, від початку нового навчального року – я знову 

студент ПНПУ, тільки на цей раз фізико-математичного факультету… 
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